

# 将你最好的獻於主 Give of Your Best to the Master

*Ye are My friends if ye do whatsoever I command you.*

— John 15:14

BARNARD

Charlotte A. Barnard

Howard B. Grose

1 将你最好的獻於主，獻你年輕的力量；  
2 将你最好的獻於主，主在你心居首位；  
3 将你最好的獻於主，主愛偉大無可比；

- 1 Give of your best to the Mas - ter, Give of the strength of your youth;  
2 Give of your best to the Mas - ter, Give Him first place in your heart;  
3 Give of your best to the Mas - ter, Naught else is wor - thy His love;

副歌 将你最好的獻於主；獻你年青的力量；  
*Refrain:* Give of your best to the Mas - ter; Give of the strength of your youth;

1 将你純潔熱情心靈，忠心為真理打仗。  
2 主在事業上居首位，完全奉獻不收回。  
3 祂將自己做你贖價，天上榮耀賞賜你。

- 1 Throw your soul's fresh, glowing ar - dor In - to the bat - tle for truth.  
2 Give Him first place in your ser - vice; Con-se-crate ev - ery part.  
3 He gave him - self for your ran - som, Gave up His glo - ry a - bove;

副歌 穿上救恩全副軍裝，忠心為真理打仗。  
*Refrain:* Clad in sal - va - tion's full ar - mor, Join in the bat - tle for truth.

1 耶穌已做你榜樣，勇敢堅定不懼怕；  
2 樂意施捨必得賞賜，因神將愛子賜下；  
3 祂捨生命毫無怨言，救你脫罪把血洒；

- 1 Je - sus has set the ex - am - ple - Daunt-less was He, young and brave;  
2 Give, and to you shall be giv - en - God His be - lov - ed Son gave;  
3 Laid down His life with - out mur - mur, You from sin's ru - in to save;

1 你要忠心敬虔愛主，將最好奉獻與祂。  
 2 你要向主感恩事奉，將最好奉獻與祂。  
 3 你要熱心敬虔愛主，將最好奉獻與祂。

- 1 Give Him your loy - al de - vo - tion, Give Him the best that you have.  
 2 *Grate-ful-ly seek-ing to serve Him, Give Him the best that you have.*  
 3 Give Him your heart's ad-o - ra - tion, Give Him the best that you have.

## 向主獻呈

293

## We Give Thee but Thine Own

*Of thine own have we given Thee. — I Chronicles 29:14*

William W. How

SCHUMANN  
Mason and Webb's *Cantica Laudis*

1 凡我向主所呈，都是出於主恩；  
 2 凡我金銀財物，都是出於主恩；  
 3 使我貧困得撫養，使弱者得剛強；  
 4 凡我一切所獻，出於我的信心；

- 1 We give Thee but Thine own, What - e'er the gift may be:  
 2 *May we Thy boun-ties thus As stew-ards true re-ceive,*  
 3 To com-fort and to bless, To find a balm for woe,  
 4 And we be-lieve Thy word, Though dim our faith may be:

1 凡我所有都屬於主，我是主的僕人。  
 2 願將一切初熟果子，樂意向主獻呈。  
 3 更將主恩四方傳揚，領回迷路群羊。  
 4 願我每日努力所行，都為榮耀主名。阿門。

- 1 All that we have is Thine a-lone, A trust, O Lord, from Thee.  
 2 *And glad-ly, as Thou bless-est us, To Thee our first-fruits give.*  
 3 To tend the lone and fa-ther-less Is our great task be-low.  
 4 *What - ev - er task we do, O Lord, We do it un-to Thee. A-men.*